

- (一) 本校校董會再次豁免 2026-2027 年度全學年書簿雜費、茶點及生日會費，而上學期升低班\$2,156.1，升高班\$2,285.5，下學期有待供應商報價，家長無須繳費，如需委託本校代辦書簿雜費，請簽妥是日派發之書簿費單，並於 6 月 26 日前交回給班主任。如需要退學，請將書簿費單及退學信一併交回給班主任，退學學生之註冊證則於 7 月 10 日派回給家長。
- (二) 6 月 19 日(星期五)為端午節假期，放假一天。6 月 22 日(星期一)學生照常上課。
- (三) 6 月 27 日(星期六)為畢業典禮節目綵排，時間：上午 9 時至中午 12 時，所有高班畢業生均須回校，請預留時間出席。
- (四) 7 月 1 日(星期三)為香港特別行政區成立紀念日假期，放假一天。7 月 2 日(星期四)學生照常上課。
- (五) 7 月 3 日(星期五)舉行生日會，是次生日會以「海灘派對」為主題，學生可穿著泳裝、沙灘造型服飾等回校或穿著便服回校慶祝生日會，毋須帶書包及功課袋，請帶備杯碟、毛巾及毛巾盒回校，本校會供應水及清蛋糕。各班提早一小時放學：
時間：上午班—上午 9 時至 11 時、下午班—下午 1 時至 3 時。
★乘坐祿姆車的學生，請家長注意：生日會放學時間是按平日接車時間接回 貴子弟，不會提早放學；留校時間將會由班主任照顧。
- (六) 7 月 4 日(星期六)為畢業典禮總綵排，時間：上午 9 時至中午 12 時，所有高班畢業生、領獎生、表演生均須回校(領獎生及表演生將個別通知)，請預留時間出席。
- (七) 「兒童脊科基金」將於 8 月 5 日(星期三)舉行全港賣旗日，善款將用於增加兒童脊科義診服務名額及推行各項社區護脊服務，作為受惠學校之一，本校將全力支持基金會，現招募當日街頭賣旗義工，活動詳情請參閱附件。如報名者請**必須**出席，截止報名日期：6 月 11 日(星期四)。另外，「兒童脊科基金」亦有《學童脊科保健計劃》服務，詳情請參閱附件。
- (八) 為方便新學年(2026-2027 年度)祿姆車路線安排，如欲乘搭請填妥是日派發之申請表格於 6 月 18 日前交回校務處或傳真聯合行巴士有限公司：2458 1899，以便安排路線和開站，6 月 18 日後才申請需視乎是否仍有車位餘額。如欲了解詳情，可向「聯合行巴士有限公司」電話：2458 1898 查詢。
- (九) 「美勞比賽」各級獲最高票數名單如下：
幼兒班：上 1A 朱煒晴(100 票)、下 1A 何汶叡(87 票)、下 1A 何熙瑜(83 票)
低 班：上 2C 陳倩茵(160 票)、下 2B 鄭喬之(76 票)、上 2B 何梓朗(70 票)
高 班：上 3C 林知言(101 票)、上 3C 李衍澄(95 票)、上 3C 魏紫柔(73 票)
★共收回 357 份家長投票表格，佔全校 66%。
★請注意：所有投票活動均由家長選出；全校教職員均不會參與投票，以示公允。



- (1) The School Board has once again waived the fees for books, snacks, and birthday parties for the 2026-2027 academic year. The fees for the coming K2 students are \$2,156.1 and for the coming K3 students are \$2,285.5 for the first semester. The fees for the second semester are pending supplier quotes, and parents are not required to make any payments. If you wish to authorize the school to handle the book fees, please sign the book fee slip distributed today and return it to the class teacher by 26 June. If you need to withdraw your child, please return the book fee slip along with the withdrawal letter to the class teacher. The registration certificate for withdrawn students will be returned to parents on 10 July.
- (2) 19 June (Friday) is the Tuen Ng Festival holiday. Classes will resume on 22 June (Monday).
- (3) 27 June (Saturday) is the rehearsal for the graduation ceremony program, from 9:00 a.m. to 12:00 p.m. All K3 graduates must return to school (performing students will be notified individually). Please reserve time to attend.
- (4) 1 July (Wednesday) is the Hong Kong Special Administrative Region Establishment Day holiday, and there will be a holiday for one day. Classes will resume as normal on 2 July (Tuesday).
- (5) 3 July (Friday) is the birthday party with the theme " Beach Party " Students are encouraged to wear swimming suit, beach style outfits or casual clothes back to school. There is no need to bring school bags or homework bags. Please remember to bring your cup, plate, towel, and towel box to school. The school will provide water and sponge cake. Classes will be dismissed one hour early:
Time: Morning Classes: 9:00 a.m. to 11:00 a.m. Afternoon Classes: 1:00 p.m. to 3:00 p.m.
★ For students who take the nanny bus, please be aware that the pick-up time for the birthday party will remain the same as usual, and students will not be dismissed early. The class teacher will supervise the students during their time at school.
- (6) 4 July (Saturday) is the final rehearsal for the graduation ceremony, from 9:00 a.m. to 12:00 p.m. All K3 graduates, award recipients, and performing students must return to school (award recipients and performing students will be notified individually). Please reserve time to attend.
- (7) The "Children's Chiropractic Foundation" will hold a territory-wide flag day on 5 August (Saturday). The donations will be used to increase the number of free children's chiropractic clinic services and implement various community spine care services. As one of the beneficiary schools, our school will fully support the foundation and is now recruiting volunteers for the flag day. **If you sign up, please be sure to attend.** Deadline: 11 June (Thursday). The Children Chiropractic Foundation offers the Student Chiropractic Care Program. Please refer to the attachment for more details.
- (8) To facilitate the arrangement of school bus routes for the new academic year (2026-2027), parents wishing to use the bus service must complete the application form distributed today and return it to the school office or fax it to United Bus Company at 2458 1899 by 18 June. Applications submitted after 18 June will depend on the availability of seats. For more details, please contact United Bus Company at 2458 1898.
- (9) The list of winners for the "Art and Craft Competition" with the highest votes in each grade is as follows:
K1: 1A AM Chu Hoi Ching (100 votes), 1A PM Ho Man Yui (87 votes), 1A PM Ho Hei Yu (83 votes)
K2: 2C AM Chan Sin Yan (160 votes), 2B PM Cheng Kiu Chi (76 votes), 2B AM Ho Tsz Long (70 votes)
K3: 3C AM Lam Chi Yin (101 votes), 3C AM Lei Hin Ching (95 votes), 3C AM Ngai Tsz Yau (73 votes)
★ A total of 357 parent voting forms were collected, accounting for 66% of the school.
★ Please note: All voting activities are conducted by parents; no school staff will participate in voting to ensure fairness.

